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از بوئنوس آیرس تا واتیکانعلاقه مندی پاپ به فوتبال 
پاپ فرانســیس، رهبر کاتولیک های 
جهان که روز گذشته (۲۱ آوریل ۲۰۲۵) 
فوتبال  د ر ۸۸ سالگی درگذشت، عاشق 
بود. او کــه خــود را «فوتبالی ترین پاپ 
تاریخ» می دانست، هیچ گاه علاقه اش به 
این ورزش را پنهان نکرد. از نوجوانی در 
خیابان هــای بوئنوس آیرس با توپ های 
دست ســاز فوتبــال بازی می کــرد و از 
همان زمان دلش با باشــگاه سن لورنزو 
گــره خــورده بود. بــا درگذشــت پاپ 
فرانسیس، برنامه بازی های روز دوشنبه 
ســری آ به تعویق افتاد. لیــگ ایتالیا در 
بیانیــه ای اعلام کرد  ایــن تصمیم پس 
از فوت پاپ فرانســیس، نخستین رهبر 
لاتین تبار کلیســای کاتولیــک و طرفدار 
همیشــگی فوتبال، اتخاذ شده است. در 
این بیانیه آمده است: «پس از درگذشت 
حضرت پاپ، لیگ ســری آ تأیید می کند 
که بازی های امروز در سری آ و پریماورا 
۱ به تعویق افتاده است». تاریخ برگزاری 
مجــدد ایــن بازی هــا بــه زودی اعلام 
خواهد شــد. در این روز، تیم های تورینو 
و اودینــزه، کالیــاری و فیورنتینا، لاتزیو 
و جنــوا و پارما و یوونتــوس قرار بود به 

مصاف هم بروند.
پاپ فرانســیس که طرفدار دو آتشه 
فوتبــال بود، با تعــدادی از ســتارگان، 
مدیــران و مقامات فوتبــال دیدار کرده 
بــود. او در یک رویداد در ۲۵ مِی ۲۰۲۳، 
بــا آئورلیو دی لورنتیس، مالک باشــگاه 
ناپولــی، صحبــت کرده بــود. تیم های 
فوتبال ایتالیا از  جملــه اینتر میلان و رم 
درگذشــت پاپ فرانســیس را تســلیت 
گفتند و او را یک نماد اخلاقی و فردی با 

روحیه صلح و همدلی توصیف کردند. 
ایــن پاپ آرژانتینی  که همیشــه خود را 
تیــم محبوبش ســن لورنزو  به  متعلق 
می دانســت، حتــی پس از رســیدن به 
مقــام پاپی نیز عضویت خــود را در این 
باشــگاه حفظ کرد. پاپ فرانســیس به  
طور ویــژه به قهرمانان آمریکای جنوبی 
و تیــم ســن لورنزو ارادت داشــت و در 
ســال ۲۰۱۴ پس از قهرمانی این تیم در 
جام لیبرتادورس به بازیکنان آن تبریک 
گفــت. او د ر دوران رهبــری اش، بارها 
از فوتبال به  عنــوان ابزاری برای ترویج 
صلح و دوســتی یاد کرد و علاقه زیادی 
به دیدار با ستارگان فوتبال داشت. پاپ 
فرانسیس در دوران رهبری  خود همواره 
از فوتبال به  عنوان راهــی برای اتصال 
مردم از نقاط مختلف جهان اســتفاده 
می کرد. او معتقــد بود  فوتبال می تواند 
در توســعه ارتباطــات میان فرهنگی و 
میان مذهبــی نقش مهمی ایفا کند و به 
این شــکل یک زبان جهانی را به  وجود 
آورد کــه فراتر از مرزهــای جغرافیایی 
و دینــی اســت. در ســفرهای خود به 
کشورهایی مختلف،  مراسم های عبادی 
بزرگی را در استادیوم های فوتبال برگزار 
کرد تا نشان دهد که این ورزش و عبادت 
می تواننــد در کنار یکدیگــر برای ایجاد 

همبستگی و صلح عمل کنند.
پاپ فرانسیس از منظر اجتماعی نیز 
به فوتبال به چشم یک پدیده فرهنگی و 
آموزشی نگاه می کرد. او بارها بر اهمیت 
اخلاق در ورزش تأکید کرده و نسبت به 
فســادهایی که در دنیای فوتبال وجود 
دارد، هشــدار داده بود. در سال ۲۰۱۳، 
فقط چنــد روز پس از انتخاب به   عنوان 
پاپ، عکســی از او با پیراهن سن لورنزو 
در نزدیکی باســیلیکای سن پیترو منتشر 
شــد که به  نوعی نماد پیونــد او با این 
باشــگاه و علاقــه اش به فوتبــال بود. 
فیفــا نیــز در اقدامی ویــژه، پیراهن این 
باشــگاه را به  همراه عکســی از پاپ در 
موزه خــود در زوریخ قــرار داد که تنها 
پیراهن یک باشــگاه آمریکای جنوبی در 
آن موزه بود. پاپ فرانسیس در سخنانی 
مشهور در سال ۲۰۱۳ به تیم های ایتالیا 
و آرژانتیــن تأکید کرد کــه بازیکنان باید 
به مســئولیت های اجتماعــی خود در 
برابر جوامع شــان توجه کنند و از افراط 
و تفریــط در فوتبال تجــاری بپرهیزند. 
این نگرش او به فوتبال، به ویژه در سال 
۲۰۱۹ و پس از پیروزی آرژانتین در فینال 
جام جهانی قطر، جایی که از تیم برنده 
خواست تا پیروزی را با «فروتنی» جشن 
بگیرند، نمایان شد. او در این موقعیت ها 
همواره بــر اهمیت اخلاقی و انســانی 

پیروزی ها و شکست ها تأکید می کرد.

بررسی حواشی شمشیربازی در وزارت ورزش
حضور تیم ملی شمشیربازی اسلحه سابر در جام جهانی مجارستان 
که اولین تورنمنت سال ۱۴۰۴ برای این رشته بود، با اتفاقات حاشیه ای 
همراه شــد. با هدف بررسی موضوعات رخ داده و جلوگیری از وقوع اتفاقات 
مشابه و اجتناب از عمومی شدن مسائل داخلی فدراسیون ها، دیروز نشستی 
با حضور احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان، سید محمد شــروین اسبقیان 
معــاون توســعه ورزش قهرمانی، علیرضا پورســلمان رئیس فدراســیون 
شمشیربازی و محمد رهبری سرمربی تیم ملی سابر، برگزار شد. وزیر ورزش 
با اشــاره به نتایج تیم ملی ســابر  تأکید کرد: «مباحث فنی هر تیمی باید در 
درون خانواده همان رشــته حل وفصل شــود. نباید اختلاف نظرها به بیرون 
کشیده شود. نتایج تیم ملی سابر در چند وقت اخیر نشان داده که مشکل این 
تیم فنی نیست و فقط مســائل روانی بازیکنان و کادر فنی را به حاشیه برده 
اســت. ملی پوش باید یاد بگیرد  اطاعت پذیر مربی باشد و در مقابل سرمربی 
هــم باید در برابر مشــکلات خویشــتن داری بالایی داشــته باشــد ». رئیس 
فدراســیون شمشــیربازی نیز در این نشســت  ضمن اعلام ادامه همکاری با 
محمد رهبری به  عنوان ســرمربی تیم ملی ســابر، از حل مشکلات بین او و 

علی پاکدامن، ملی پوش این تیم، خبر داد.

ممنوعیت مذاکره با ملی پوشان والیبال
فدراســیون والیبــال در اطلاعیــه ای از باشــگاه ها خواســت تا پایان 
اردیبهشت از مذاکره با بازیکنان تیم ملی خودداری کنند. در اطلاعیه 
فدراســیون والیبال که دیروز منتشــر شــد، آمده است: «بر اســاس آیین نامه 
ســازمان لیگ مصوبه مجمع عمومی فدراســیون والیبال، تنها قراردادهای 
ثبت شــده در سامانه ملی والیبال معتبر شناخته می شود و با توجه به اینکه 
ســامانه مذکور از یکم خرداد ۱۴۰۴ در دسترس باشگاه ها قرار خواهد گرفت، 
قراردادهای منعقد شده قبل از یکم خرداد ۱۴۰۴ مورد تأیید فدراسیون والیبال 
نخواهد بود. لذا در راســتای حفظ منافع تیــم ملی والیبال و بالا رفتن تمرکز 
بازیکنــان حاضر در اردوی تیم ملــی و ارائه بهترین عملکــرد در تمرینات، 
باشــگاه ها از انجام هرگونه مذاکره و عقد قرارداد (رســمی و غیررسمی) با 

بازیکنان حاضر در اردوی تیم ملی خودداری کنند».

وفایی در جمع ۱۶ اسنوکرباز برتر جهان
مرحله اصلی مســابقات اســنوکر قهرمانی جهان کــه با حضور ۳۲ 
بازیکن برتر در شــهر شــفیلد انگلیس در حال برگزاری است و تا ۱۵ 

اردیبهشت ادامه دارد. 

حســین وفایــی، برترین اســنوکرباز ایران، در نخســتین دیــدارش در این 
رقابت ها به مصاف حریفی از انگلستان رفت و با نتیجه ۱۰ بر ۹ او را شکست 
داد و راهی مرحله بعد شــد. وفایی با این پیــروزی، جمعه به مصاف مارک 
ویلیامز ولزی خواهد رفت. وفایی در فینال مســابقات شــوت اوت این حریف 
را شکست داد و برای نخســتین بار به عنوان قهرمانی مسابقات حرفه ای ها 
دســت پیدا کرد. نکته مهم اینکه کایرن ویلسون، مدافع عنوان قهرمانی، در 

بازی نخستش مقابل حریف چینی شکست خورد و حذف شد.

وعده کورتوآ به هواداران رئال برای شکست بارسا
رئال مادرید یک شــب ســخت را برابر اتلتیک بیلبائو تجربه کرد و در 
شرایطی که بازی برای کهکشانی ها گره خورده بود، والورده در دقیقه 
۹۳ بــا ضربــه ای زیبا و تماشــایی، دروازه حریــف را باز کرد تــا آنچلوتی و 
شــاگردانش، سه امتیاز حیاتی و ارزشــمند را کسب کنند. در این شرایط، تیبو 
کورتوآ، دروازه بان بلژیکی رئال مادرید، بعد از بازی گفت: «بازی سختی بود و 
بیلبائــو به خوبــی دفاع کرد. به نظر نمی رســید  گلی به ثمر برســد تا اینکه 
والورده گل زیبای دیگری را به ثمر رســاند. او در زدن چنین گل هایی بســیار 
ماهر است. این پیروزی بسیار مهم بود. ما می خواهیم با قدرت ادامه دهیم. 
بارســلونا روز قبل پیروز شــد و نوبت ما بود که برنده شویم ». او در بخشی از 
صحبت هایش به ال کلاسیکو اشاره کرد: «بازی بعدی با ختافه است و ما باید 
برنده شــویم تا شــانس خود را برای قهرمانی زنده نگه داریم. سپس فینال 
جام حذفی اسپانیاســت و ما می خواهیم برای هوادارانمان بعد از حذف از 
اروپا شادی بیافرینیم. پیروزی در فینال جام حذفی بسیار مهم خواهد بود. ما 
می خواهیم بارسلونا را شکســت دهیم تا یک هدیه خوب به هواداران خود 

بدهیم. این هدف ماست و برایش سخت تلاش خواهیم کرد».

سوژه خبر

پرتو جغتایی: دختران ورزشکار ایران سال ۱۴۰۴ را با یک موفقیت 
بزرگ و یــک قهرمانی تاریخــی آغاز کردند؛ جایــی که تیم ملی 
بســکتبال زنان ایران توانست در مســابقات غرب آسیا به مقام 
قهرمانی دست پیدا کرده و برای نخســتین بار سهمیه مسابقات 
دیویژن B کاپ آسیا را تصاحب کند. در همین باره گفت وگویی با 
فائزه شهریاری، یکی از بازیکنان تأثیرگذار تیم ملی بسکتبال زنان، 
انجام دادیم و او به سؤالات   «شــرق» پاسخ داد و درباره مواردی 
همچون لحظه شیرین قهرمانی و بزرگ ترین دغدغه خود به  عنوان 

عضوی از جامعه بسکتبال زنان ، صحبت کرد.
   

 خودت را معرفی کن و بگو از چه سالی در سطح قهرمانی رشته   �
بسکتبال فعالیت می کنی؟

من فائزه شهریاری هستم. ششم مهر ماه ۱۳۷۳ در تهران متولد 
شــدم و از ۱۰ سالگی بســکتبال را به  صورت حرفه ای آغاز کردم. 
زمانی که ۱۴ ســاله بودم به عضویت تیــم ملی جوانان درآمدم و 
مدت ها کاپیتان تیم جوانان بســکتبال بودم. نزدیک به پنج ســال 
است  به تیم بزرگسالان پیوسته ام و با پیراهن مقدس تیم ملی در 
میادین حاضر می شوم. در دانشگاه رشته تربیت بدنی خوانده ام و 
اگر تمرینات سخت و برنامه زندگی حرفه ای ورزشی فرصتی برایم 

ایجاد کند، قصد ادامه تحصیل در این رشته را نیز دارم.
  از مسابقات قهرمانی غرب آسیا برایمان بگو؛ رقابت هایی که   �

با کسب قهرمانی برای دختران بسکتبال ایران همراه شد.
این ســومین حضور ما در مســابقات قهرمانی غرب آسیا بود. 
این بار برای راهیابی به مسابقات دیویژن در سطح B، مسابقات به 
این شکل برگزار شد تا برترین های هر رقابت بتوانند به این سطح 
از مسابقات راه پیدا کنند. در این مسابقات با اردن و سوریه رقابت 
کردیم و توانستیم با پیروزی در هر دو مسابقه، به مقام نخست و 
سهمیه سطح B دست پیدا کنیم. تیم سوریه را به راحتی شکست 
دادیم، اما در برابر اردن بازی سختی داشتیم. هرچند در ادوار قبل 
همیشه اردن را نیز به راحتی شکست می دادیم، اما این بار رقابت 
با این تیم سخت بود؛ چرا که آنها از بازیکنان کانادایی و آمریکایی 
در تیم خود بهره می بردند و نســبت به قبل پیشرفت کرده بودند. 

با این حال، در نهایت ما برنده این رقابت شدیم و با اختلاف ۱۵ گل 
به برتری رسیدیم.

  مسابقات دیویژن که با قهرمانی در غرب آسیا ورودی  آن را به   �
دست آوردید، چه زمانی برگزار خواهد شد و با چه تیم هایی قرار 

است رقابت کنید؟
این مســابقات تیر ماه ۱۴۰۴ در کشور چین برگزار می شود. قرار 
است پس از استراحتی کوتاه از ۱۹ اردیبهشت  اردوهای تیم ملی 
از سر گرفته شود تا با آمادگی کامل راهی این مسابقات شویم. قرار 
اســت پیش از این رقابت ها  بازی تدارکاتی نیز داشته باشیم. البته 

مسابقات هنوز قرعه کشی نشده و حریفان ما مشخص نشده اند.
   قبل از مســابقات غرب آسیا نیز چند بازی دوستانه داشتید.   �

ایــن دیدارهای تدارکاتی چه تأثیری روی عملکرد شــما در اردن 
داشت؟

واقعیتی که وجود دارد این اســت که بازی تدارکاتی در روند 
آماده ســازی تیم برای شــرکت در رقابت هــای بین المللی تأثیر 
بسیار  مثبتی دارد. از آنجا  که ما فرصت این را نداریم که به اندازه 
کافی در نبردهای بین المللی به میدان برویم،  بازی های تدارکاتی 
بســیار کمک کننده خواهد بود. سال گذشته نیز پیش از شرکت در 
مسابقات غرب آسیا که به کسب مقام دوم ایران انجامید، فرصت 
این را داشــتیم که در تورنمنتی به میزبانی چین تایپه شرکت کنیم 
و این بازی های تدارکاتی درصد آمادگی مان را به شــدت افزایش 
داد. این بار نیز بازی با لبنان کمک کرد  نمایش کم اشتباهی داشته 

باشیم.
  از عملکرد «النی کاپوچیانی»، سرمربی یونانی تیم ملی رضایت   �

دارید؟ نقش او در پیشرفت یکی، دو سال اخیر تیم ملی بسکتبال 
زنان چقدر بود؟

این مربی از دو ســال قبل ســرمربیگری تیم ملــی ایران را بر 
عهده گرفته اســت و از آنجایی که به علم روز بســکتبال جهان 
آگاهی دارد، توانسته بسیار مثمرثمر باشد. در ابتدا شناخت کمی 
از بازیکنان ایران داشــت اما حالا دیگر به شناخت کامل رسیده و 
ارتباط بسیار خوبی بین کادر فنی و بازیکنان ایجاد شده است. باید 

اذعان کرد این همدلی بسیار کمک کننده بوده است.

   بازیکنــان جوانــی را که به تیم ملی تزریق شــده اند، چطور   �
ارزیابی می کنید؟

این جوان گرایی که اخیرا در تیم ملی شاهد آن هستیم، اتفاق 
بســیار مثبتی است. به اعتقاد من، سطح بالای لیگ برتر بسکتبال 
و تزریــق بازیکنانی که همگی در مســابقات لیگ و باشــگاه های 
خود درخشــیده اند به بدنه تیم ملی، نشان از ظهور نسلی جدید 
از بازیکنان در بســکتبال زنان اســت. من در فصلی که گذشت با 
تیم آکادمی ســحر در لیگ حضور داشتم و در تمام بازی ها شاهد 
این بودم که بازیکنان جوان بســیاری هستند که بسیار فنی بوده و 

می توانند آینده تیم ملی بسکتبال زنان را تأمین کنند.
  دغدغه اصلی تو به  عنوان عضوی از جامعه بســکتبال زنان و   �

عضوی از جامعه ورزشکاران زن ایران چیست؟
تصور می کنم همه ما که به  طور حرفه ای در بخش قهرمانی 
ورزش زنان حضور داریم، بیش از هر چیز خواســتار این هســتیم 
که حامیان مالی بیشــتری به بدنه ورزش زنان وارد شــوند. برای 
مثــال، در همین بســکتبال اگر تیم ها از نظر مالی شــرایط خوبی 
داشته باشــند، می توانند بازیکنان آمریکایی را به خدمت بگیرند؛ 
بازیکنانی که در صورت حضور در تیم ها، ســطح کیفی کل تیم را 
بالا می برند. تجربیات و اســتعدادهای فنی این بازیکنان می تواند 
برای بازیکنان ایرانی مفید و کمک کننده باشد. از طرفی، واقعیت 
این است که اسپانسر زمانی به ســرمایه گذاری در ورزش می کند 
که مســابقات تیمش از صداوسیما پخش شــود؛ موضوعی  که 
سال هاست از مسئولان خواستار آن هستیم، اما هنوز عملی نشده 
اســت. در چند فصل اخیر مســابقات ما از پلتفرم های مختلفی 
مانند آپارات، آنتن، یوتویوب و ... پخش شــد، اما هنوز این ســؤال 
 مطرح است که چرا صداوسیما حاضر به پخش زنده مسابقات ما 
نیست؛ آن هم در شرایطی که زنان ورزشکار ایران همگی با موازین 
اسلامی در مسابقات حاضر می شوند. ورزشکاران زن ایران تنها با 
عشــق و انگیزه شخصی در مسیر ورزش قهرمانی پیش می روند، 
اما چشــم اندازی پیش روی ما نیســت و این نگران کننده اســت. 
امیدواریم  نگاه ها و توجه ها  به ورزش زنان بیشــتر شده تا انگیزه 

کافی برای زنان ورزشکار ایجاد شود.

شــرق: باشــگاه پرســپولیس این روزها بیش از همیشه درگیر 
بحران اســت. در حالی که این تیم فصل پر فراز و نشــیبی را پشت 
سر گذاشت و نتوانست انتظارات را برآورده کند، حالا جدی ترین 
شــوک به بدنه مدیریتی آن وارد شــده اســت: رضــا درویش، 
مدیرعامل پرسپولیس، در اقدامی غیرمنتظره پیش از پایان فصل 
استعفای خود را تقدیم هیئت مدیره کرد. این تصمیم باعث شد  
سلســله ای از واکنش ها و اعتراض ها شکل بگیرد که مهم ترین 
آنها، تجمع هواداران خشــمگین مقابل ساختمان باشگاه بود. 

اتفاقــات در کوچه پانزدهم شــیخ بهایی، جایی که ســاختمان 
باشــگاه پرســپولیس قرار دارد، رنگ و بوی اعتراضات میدانی 
بــه خود گرفت. در حالی که جلســه هیئت مدیره برای بررســی 
استعفای درویش و انتخاب سرپرســت جدید در حال برگزاری 
بود، گروهی از هواداران پرســپولیس مقابل درِ باشــگاه تجمع 
کرده و خواســتار پاسخ گویی شدند. این تجمع که ابتدا کوچک و 
محدود بود، به سرعت با پوشش رسانه ای و حضور خبرنگاران، 

ابعاد جدی تری پیدا کرد.
نکته جالــب این بــود کــه علی رغم تلاش 
مدیــران بــرای تغییر محل جلســه بــه مکان 
نامعلوم، هواداران همچنان در مقابل ساختمان 
باقــی ماندند. برخــی از آنان با شــعارهای تند 
علیــه رضا درویــش و کادر مدیریتــی، اعتراض 
خــود را ابــراز کردند. درگیری لفظــی و فیزیکی 
میــان یکــی از معترضان و مصطفی لشــگری، 
مدیر روابط عمومی باشــگاه  نیز از نکات شــایان 
توجــه این اعتراضات بود. بســیاری از هواداران، 
دلیل وضعیت فعلی تیم را تصمیمات نادرست 
مدیریتی، عــدم تمدید قرارداد با بازیکنان کلیدی 
ماننــد بیرانوند، ترابی و اســماعیلی فر و ناکامی 
در جذب بازیکنــان باکیفیت می داننــد. آنها به 
وضوح از عدم شــفافیت مالی و نقل و انتقالاتی 
گلایه داشــتند و معتقد بودند  فساد ساختاری در 
مدیریت باشــگاه، عامل اصلی ناکامی هاست. از 
سوی دیگر، در حالی که نام هایی همچون پیمان 
حدادی و حسین خبیری برای جانشینی درویش 
مطرح شــده، هــر دو چهــره به صراحت اعلام 
کرده اند تمایلی به پذیرش این مسئولیت ندارند. 
حدادی اذعان کرد تجربه ورزشــی لازم برای این 
موقعیــت را ندارد و خبیری نیــز وفاداری اش به 

باشگاه فولاد را دلیل عدم پذیرش عنوان کرد.
در همیــن حال، علــی اینانلــو، عضو جدید 
هیئت مدیره و یکی از گزینه های جدی جانشینی 
درویــش، نیــز هــدف انتقادهــا  قــرار گرفته و 
محبوبیتی در میــان هواداران معتــرض ندارد. 

جلســه هیئت مدیره نیز بدون نتیجه مشــخص به پایان رســید 
و قرار بر این شــد که تصمیم نهایی به جلســه بعدی با حضور 
ســهامداران موکول شــود. البته  طبق اعلام برخی منابع، رضا 
درویش در پرســپولیس ماندنی شــد و قرار است تا پایان فصل 
به  عنــوان مدیرعامل بــه کار خود ادامه دهــد. در کنار تمامی 
تحولات مدیریتی و اعتراضات هــواداری، نکاتی وجود دارد که 
نباید از آنها غافل شــد. حضور علی پروین در حاشیه این ماجرا، 
به ویژه پس از حمایت های گذشــته اش از رضا درویش، بار دیگر 
حساسیت هایی را در میان طرفداران ایجاد کرده است. همچنین 
واکنــش تند برخی از هواداران که حتی بــه درگیری فیزیکی با 
مدیر روابط عمومی باشــگاه منجر شد، نشــان از عمق خشم و 
ناامیدی آنها دارد. از ســوی دیگر، انتقادها فقط متوجه درویش 
نیســت؛ گزینه های احتمالی برای جانشینی او، نظیر علی اینانلو  
نیز با مخالفت هایی جدی از ســوی هواداران مواجه شده اند. به 
اینها باید اعتراضات ســاکنان اطراف باشــگاه را نیز افزود که بار 
دیگر با تجمعات مکرر و تنش های خیابانی درگیر شده اند. همه 
اینها حاکی از بحرانی فراتر از یک اســتعفا و نشان دهنده شکاف 

عمیق تری میان مدیریت باشگاه، بازیکنان و هواداران آن است.
در مجموع، وضعیت پرســپولیس بیش از هر زمان دیگری 
بحرانی به نظر می رسد. مدیرعامل مستعفی، کادر مدیریتی تحت 
فشــار، بازیکنانی با وضعیت نامشخص و هوادارانی خشمگین؛ 
اینها مؤلفه های اصلی بحران امروز باشگاه پرسپولیس هستند. 
با نزدیک شــدن بــه فصل نقل و انتقــالات و آغــاز فصل جدید، 
مشخص نیست آینده این باشــگاه پرطرفدار چه مسیری را طی 

خواهد کرد.

گفت وگوی «شرق» با فائزه شهریاری پس از قهرمانی تاریخی در آسیا

 چرا مسابقات ما از صداوسیما پخش نمی شود؟
ورزشکاران زن ایران تنها با عشق و انگیزه شخصی در مسیر ورزش قهرمانی پیش می روند، اما چشم اندازی پیش روی ما نیست

جلسه هیئت مدیره پرسپولیس برای بررسی استعفای درویش برگزار شد
اعتراض مقابل ساختمان، بلاتکلیفی داخل باشگاه


